
P R O T O K Ó Ł  Nr XLIII/17 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 28 września 2017 r. o godz.18 00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
  W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic,  
Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, Andrzej Kędra, 
Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód, Bohdan Gocz i 
Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz – Andrzej Bytnar, Zastępca Burmistrza – 
Elżbieta Wróbel , Skarbnik Gminy – Jolanta Bik, zaproszeni goście, kierownicy jednostek 
organizacyjnych i sołtysi. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Adama 
Faustusa. Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Porządek przedstawia się następująco. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Informacja z realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku i czystości na terenie Gminy 

Dukla. 
6. Informacja z wykonania budżetu Gminy Dukla za I półrocze 2017 roku. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 
Bohaterów Walk o Przełęcz Dukielską w latach 1944-1945 w Dukli, w ośmioletnią 
Szkołę Podstawową im. Bohaterów Walk o Przełęcz Dukielską w latach 1944-1945 w 
Dukli (druk nr 273), 

b) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Głojscach, w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Głojscach 
(druk nr 274), 

c) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 
Bohaterów Operacji Karpacko-Dukielskiej w Iwli, w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 
Bohaterów Operacji Karpacko-Dukielskiej w Iwli (druk nr 275), 

d) stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 
Wietrznie, w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Wietrznie (druk nr 276), 

e) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Jasionce, w skład którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Jasionce ( druk nr 
277), 

f) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Łękach Dukielskich, w skład 
którego wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Łękach 
Dukielskich  (druk nr 278), 

g) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Równem, w skład którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Równem (druk nr 
279), 

h) stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Tylawie, w skład którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Tylawie (druk nr 
280), 

i) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na rok 2017 (druk nr 281). 
j) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla (druk nr 282), 



k) zmiany uchwały własnej dotyczącej ustalenia dopłaty do wybranych taryfowych grup 
odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych (druk nr 283), 

l) uchylenia uchwały własnej dotyczącej zaciągnięcia zobowiązania na rok 2018 (druk nr 
284), 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
10. Oświadczenia i informacje. 
11. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.2 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie protokół z XLII sesji Rady 
Miejskiej. Uwag nie wniesiono. Przyjęto go jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 
 
Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej tj. od 2 lipca do dnia dzisiejszego przedstawił 
Burmistrz A. Bytnar. Informował o:  
- towarzyszeniu delegacji z Włoch zaproszonej na Dni Dukli, 
- spotkaniu z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Przemyślu w sprawie renowacji  
  nagrobków na cmentarzu komunalnym w Dukli i komory celnej, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOPS i OK w Dukli w sprawach bieżących, 
- radzie budowy wieży widokowej na górze cergowskiej, 
- spotkaniu z O. Gwardianem Klasztoru OO. Bernardynów w Dukli, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli, 
- spotkaniu z projektantem i pracownikiem Sanepidu w sprawie projektu żłobka odnośnie wymagań,  
  które muszą być spełnione, 
- przyjmowaniu stron, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- spotkaniu z Wicestarostą w sprawie dukielskiego Muzeum i w sprawach związanych z naborem  
  Interreg Polska-Słowacja, 
- spotkaniu z radnym J. Marszałem, 
- spotkaniu z Dyrektorem ŚDS w Cergowej, 
- spotkaniu z Dyrektorem Urzędu Marszałkowskiego w Rzeszowie w temacie promocji – wykonanie  
  murali, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 2 w Dukli w sprawach szkoły, 
- obchodach Dnia Seniora w Iwli, 
- odpuście w Klasztorze OO. Bernardynów w Dukli, 
- wizycie wspólnie z W. Madejem i S. Bauerem u Przewodniczącego Sejmowej Komisji ds. straży  
  pożarnych w Kolbuszowej w sprawie remizy OSP w Tylawie i zakupu sprzętu i samochodu  
  strażackiego, 
- posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Środowiska, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp.z o.o. w Dukli, 
- spotkaniu z T. Litwickim – projektantem oczyszczalni ścieków w Wietrznie, 
- spotkaniu z Dyrektorem SP w Dukli – sprawy oświatowe szkoły, 
- spotkaniu z Wicestarostą w sprawie naboru wniosków i wspólnej realizacji przedsięwzięcia  
  z partnerem słowackim. Informował, że gmina spróbuje wystartować w temacie rewitalizacji  
  dukielskiego rynku, 
- udziale w nagrywaniu  programu przez Telewizję „Lato w regionach”, 
- spotkaniu z przedstawicielami RZGW w sprawach związanych z wodami, 
- przyjmowaniu stron, 
- podpisaniu umowy w Urzędzie Marszałkowskim na realizację projektu „Tam gdzie chadzali  
  wojowie”, 
- wizji w terenie celem przekonania osób do podpisania zgód niezbędnych przy budowie kolektora, 
- spotkaniu z przedstawicielami firmy Foleko w temacie rekultywacji składowiska odpadów  
  komunalnych, 
- dwóch spotkaniach z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w temacie listu intencyjnego do  
  Gminy Krosno, 



- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z mieszkańcami dukielskiego rynku w temacie odnowienia fasad kamienic. Mieszkańcy  
  chcą założyć stowarzyszenie, żeby móc działać w sprawie renowacji fasad kamienic, 
- spotkaniu Klubu Sportowego „Przełęcz” w Dukli  w sprawie organizacji obchodów 70-lecia  
  istnienia Klubu, 
- podpisaniu umowy z WFOŚ w Krośnie na usuwanie azbestu, 
- podpisaniu umów u notariusza, 
- spotkaniu z Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Krośnie w sprawie dofinansowania  
  jednostek OSP i zakupu samochodu strażackiego, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- urlopie od 20 lipca do 10 sierpnia 2017 r. 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej i Myszkowskiego, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem OK w Dukli w sprawie dożynek gminnych, 
- spotkaniu z Dyrektorem SP w Dukli i Dyrektorem Przedszkola w Dukli w temacie organizacji  
  nowej jednostki, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli w sprawie utrzymania porządku i czystości i  placu  
  targowego, 
- dożynkach w Łękach Dukielskich,  
- otwarciu rajdu rowerowego Cyklokarpaty, 
- spotkaniu z Zarządem Klubu Sportowego „Iwełka” w Iwli, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem SP w Wietrznie i Głojscach, 
- dożynkach gminnych w Tylawie, 
- spotkaniu z sołtysem Iwli, 
- udziale w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w Krośnie, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOPS, MOSiR i OK w Dukli, 
- przyjmowaniu stron, 
- radzie budowy wieży widokowej na górze cergowskiej,  
- odbiorze przedszkola w Dukli przez Sanepid , 
- spotkaniu z sołtysem Mszany, Olchowca i Zawadki Rymanowskiej, 
- spotkaniu z projektantem mostu w Nowej Wsi, 
- spotkaniu z sołtysem Chyrowej i Tylawy, 
- spotkaniu z Prezesem OSP w Tylawie, 
- spotkaniu z przedstawicielami firmy w temacie partnerstwa publiczno-prywatnego, 
- spotkaniu z firmą przygotowującą program rewitalizacji gminy, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Klubem Sportowym „Przełęcz” w Dukli, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZSP w Równem i SP w Wietrznie, 
- radzie budowy platformy widokowej na górze cergowskiej, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z radnym Iwli i sołtysem Iwli, 
- odbiorze przedszkola przez Państwową Straż Pożarną, 
- spotkaniu z Wicemarszałek Województwa Podkarpackiego M. Kurowską i Dyrektorem R. Jurem 
  w Urzędzie Marszałkowskim w temacie projektu odnawialnych źródeł energii – wniosku złożonego  
  przez  Gminę Dukla, 
- zebraniu wiejskim w Myszkowskiem, 
- przyjmowaniu stron, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Zarządu Osiedla m.Dukla w sprawach osiedla, 
- wyjeździe do Kurii Metropolitarnej w Przemyślu w sprawie zgód na wejście w teren przy budowie  
  projektowanego kolektora do Wietrzna, 
- spotkaniu z sołtysem Chyrowej, 
- spotkaniu z Nadleśniczym w sprawie budowy przepustu w Zyndranowej, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli w sprawie budynku Ośrodka Zdrowia w Łękach  



  Dukielskich, 
- spotkaniu z sołtysem Teodorówki w sprawie budowy przepustu na Dukiełce w Teodorówce, 
- zebraniu wiejskim w Olchowcu i Mszanie, 
- spotkaniu z Dyrektorem Przedszkola Gminnego w Dukli w sprawach organizacyjnych przed  
  otwarciem przedszkola, 
- spotkaniu z firmą Enformatik , która na terenie Gminy Dukla wykonuje światłowód, 
- wizycie w IPN w sprawie imion szkół nadanych kiedyś w związku z nową ustawą. Twierdził, że  
  chyba wyjaśniono, iż nie będzie potrzeby ich zmieniać, 
- spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w Rzeszowie w sprawie rekultywacji składowiska odpadów  
  komunalnych, 
- zebraniu wiejskim w Zawadce Rymanowskiej w sprawie funduszu sołeckiego, 
- spotkaniu z wspólnotą Cergowianka w sprawie uregulowania dojazdu do ich garaży, 
- spotkaniu z audytorem W. Guzikiem – tematem było omówienie audytu w jednostkach OSP, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli, 
- spotkaniu w sprawie konsultacji gminnego planu rewitalizacji, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem – sprawy gminy, 
- wyjeździe na Ukrainę na mecz piłkarski czterech zaprzyjaźnionych gmin z Węgier, Rumunii,  
  Ukrainy i Polski, 
- uruchomieniu nowego przedszkola, 
- spotkaniu w Wydziale Architektury w temacie projektu pozwolenia na rewitalizacje rynku, 
- spotkaniu w Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w sprawie pozwolenia na użytkowanie  
  przedszkola, 
- spotkaniu z projektantem J. Boroniem w sprawie projektu kolektora Dukla-Wietrzno – analiza  
  całości przebiegu, 
- spotkaniu z dyrektorami szkół, 
- spotkaniu z firmą STIMO wykonującą światłowód, 
- wyjeździe w teren do Lipowicy w związku z przebudową przepustu i rozkopaniem drogi gminnej  
  przez GDDKiA, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Zarządem OSP w Dukli w sprawach bieżących, przeprowadzonego audytu  
  i zabezpieczeniu środków na zakup sprzętu, 
- przyjmowaniu stron, 
- udziale w akademii szkolnej „Kampania września 1939”, 
- spotkaniu z firmą EKO-EFEKT, która wykonuje analizę finansową na realizację oczyszczalni  
  ścieków w Wietrznie w formule partnerstwa publiczno-prawnego, 
- urlopie, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem Lipowicy,  
- spotkaniu z sołtysem Cergowej, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp. z o.o. w Dukli, 
- spotkaniu z radną T.Belcik, 
- zebraniu wiejskim w Teodorówce, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk, 
- spotkaniu z Dyrektorem Przedszkola Gminnego w Dukli w temacie oficjalnego otwarcia placówki, 
- spotkaniu z dyrektorami szkół realizującymi projekt „Nowa jakość edukacji”, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem Łęk Dukielskich, 
- prowadzeniu rozmów z osobami celem wyrażenia zgód na przebieg kolektora z Dukli do Wietrzna, 
- spotkaniu z rzeczoznawcą W. Waisem w sprawie wyceny budynku Ośrodka Zdrowia w Łękach  
  Dukielskich, 
- spotkaniu z sołtysem Tylawy, 



- spotkaniu z sołtysem Głojsc, 
- spotkaniu z firmą EKO-EFEKT – temat partnerstwa publiczno-prywatnego, 
- posiedzeniu komisji Rady Miejskiej, 
- spotkaniu z sołtysem Olchowca, 
- spotkaniu z sołtysem Trzciany, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp.z o.o. w  Dukli w temacie gospodarki odpadami, 
- spotkaniu z sołtysem Głojsc, 
- zebraniu wiejskim w Wietrznie, 
- podpisywaniu kontraktów u notariusza, 
- zebraniu wiejskim w Nowej Wsi i Trzcianie, 
- udziale w Dniu Seniora zorganizowanym przez Stowarzyszenie „Wiatr” w Wietrznie, 
- obchodach 70-lecia Klubu Sportowego „Przełęcz” w Dukli, 
-  przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem W. Boczarem – sprawy gminne, 
- spotkaniu z radnym B.Goczem i Nadleśniczym Nadleśnictwa Dukla – temat uregulowanie drogi  
  w Tylawie na Smereczne , 
- spotkaniu z A. Prajsnarem  i  Kierownikiem GDDKiA w sprawach bieżących drogi krajowej, 
- zebraniu wiejskim w Lipowicy w sprawie wydatkowania środków funduszu sołeckiego, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli – sprawy bieżące, 
- spotkaniu z Zarządem OSP w Dukli po dokonanym przeglądzie remiz strażackich, którego dokonała  
  powołana komisja, 
- zebraniu wiejskim w Łękach Dukielskich, 
- oficjalnym otwarciu Przedszkola Gminnego w Dukli, 
- udziale w Konwencie Wójtów i Burmistrzów Powiatu Krośnieńskiego,  
-zebraniu wiejskim w Zboiskach i Głojscach, 
- wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym. 
 
Ad.4 
 Informację z realizacji uchwal podjętych na XLII sesji Rady Miejskiej przedstawił Burmistrz 
A. Bytnar. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5  

  Informację z realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku i czystości na terenie Gminy    
 Dukla przedstawił inspektor Wydziału Gospodarczego Andrzej Marczyński. Informacja stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 
 Informację z wykonania budżetu Gminy Dukla za I półrocze 2017 r. przedstawiła Skarbnik 
J.Bik. Przypomniała, że radni otrzymali pełną informację w formie elektronicznej, a następnie 
informowała, że budżet po stronie dochodów na dzień 30 czerwca br. wyniósł 33.708.413,26 zł. Wydatki 
bieżące wyniosły 28.418.165,31 zł, a wydatki majątkowe – 3.648.313,30 zł. Za I półrocze br. budżet 
zamknął się nadwyżką  w kwocie 3.597.885,73 zł przy planowanym deficycie 5.659.515,19 zł. Stan 
zobowiązań na dzień 30 czerwca wyniósł  10.987.363,75 z i są to w całości kredyty i pożyczki. 
Informowała, że stosunek zobowiązań do wielkości wymaganych dochodów budżetowych wyniósł 
30,8%.  Należności gminy wyniosły 9.848.210,89 zł. 
Informowała, że uchwałą z dnia 6 września 2017 r. składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej Burmistrz Dukli otrzymał pozytywną opinię z tytułu wykonania budżetu za I półrocze 
2017 r. 
 
Ad.7 
 W zapytaniach i wnioskach głos zabierali: 
   J. Marszał poruszył następujące sprawy: 
- informował, że w tym miesiącu oddano do użytku drogę przez Wietrzno, ale zwrócił uwagę, że na  
  skrzyżowaniu na Równe – Kopalnia przed remontem był drogowskaz, a teraz go nie ma. Apelował  
  o zwrócenie się do powiatu o zamontowanie tego drogowskazu, aby kierowcy nie błądzili, 



- w związku z odpowiedzią Starosty Krośnieńskiego na sesji w dniu 1 lipca br., że droga łącząca  
  Równe – Kopalnię z drogą krajową nie będzie remontowana ani w tym roku ani w następnym, bo 
  powiat tyle dla gminy Dukla zrobił, że więcej nie może nic zrobić,  prosił Burmistrza o podjęcie działań  
  mających na celu wyremontowanie jej, ponieważ stan tej drogi jest fatalny, a przejeżdża nią dziennie  
  ponad 500 samochodów, 
- wysłuchawszy informacji Burmistrza o spotkaniu z przedstawicielem GDDKiA pytał, jakiego tematu  
  te rozmowy dotyczyły, być może remontu drogi krajowej przez Równe, 
- nawiązując do pięknego budynku nowego przedszkola w Dukli, który wcześniej też był ruiną twierdził,  
  że taką ruiną jest budynek byłej poczty w Równem i może udałoby się znaleźć środki na jego remont,  
  bo pozbyć się jest łatwo. Przypominał, że obiekty po byłej Spółdzielni Inwalidów w Dukli też  
  w pewnym czasie były przeznaczone do sprzedaży, ale udało się je wyremontować i są w nich  
  wspaniałe placówki: ośrodek kultury, przedszkole, a może będzie i żłobek. 
 B.Gocz w imieniu mieszkańców pytał, czy jest szansa na montaż jeszcze w tym roku 3 lamp 
oświetlenia ulicznego na wprost cmentarza w Barwinku . Pozwoliłoby to zakończyć inwestycję. Pytał 
również , czy jest szansa, żeby w tym roku na słupach w Zyndranowej zawisły lampy oświetlenia 
ulicznego. 
 E. Kaczmarska-Więckowska kierowała pytanie do wszystkich z prośbą o pomoc w rozwiązaniu 
problemu. Przypominała, że 8 lat temu wyremontowano drogę w Mszanie, w Tylawie most o 
ładowności 15 ton jest w miarę stabilny. Na drodze krajowej ustawiony jest zakaz wjazdu o ładowności 
ponad 15 ton i od strony Iwli też. Droga jest oznakowana, jest tablica miejscowości, teren zabudowany, 
jest próg zwalniający, przy drodze znajdują się obiekty agroturystyczne, a droga ma 5 m szerokości i 
przejeżdżają nią tiry. Gmina nic z tego nie ma, ale turysta nie przyjedzie i nie zatrzyma się i tracą 
wszyscy. Prosiła: pomóżcie coś wymyśleć, żeby ludzie mogli normalnie żyć. 
Proponowała także zbiórkę dla osób dotkniętych klęską żywiołową na północy kraju. 
 S. Bargieł – mieszkaniec Dukli apelował do radnych, czy nie mają litości nad dziećmi, które 
noszą ciężkie plecaki do szkoły. Uważa, że powinien być wprowadzony zakaz noszenia książek do 
szkoły. 
 B. Płóciennik stwierdził, że w Zawadce Rymanowskiej jest ten sam problem. Przez 3-tonowy 
most jechało auto 40-tonowe z drzewem. Podpowiadał, że tylko kamery mogą rozwiązać problem, 
ponieważ uchwycą sprawcę, który nie przestrzega przepisów. 
Mając na uwadze choroby nowotworowe, które dręczą społeczeństwo i niezbędna jest jak najszybsza 
diagnoza przytoczył artykuł propagujący badania profilaktyczne. Burmistrz Kostrzynia podjął temat i 
planuje przeznaczyć środki na przebadanie 17 000 mieszkańców gminy. Apelował o pochylenie się nad 
tym problemem. 
 
Ad.8 
 Zastępca Burmistrza E. Wróbel przedstawiła uzasadnienie do całego pakietu uchwał 
oświatowych dotyczących przekształcenia szkół.sześcioklasowych w szkoły ośmioklasowe i zespoły 
szkół w szkoły ośmioklasowe. Wyjaśniała, że od 1 września br. weszła w życie ustawa na podstawie 
której należy stwierdzić przekształcenie szkół. sześcioklasowych w szkoły ośmioklasowe i zespoły 
szkół w szkoły ośmioklasowe. Załącznikami do tychże uchwał są akty założycielskie, które trzeba 
przedłożyć w bankach. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożone 8 projektów uchwał  w sprawie przekształcenia szkół. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddawał kolejno pod głosowanie w/w projekty 
uchwał. 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/266/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 
Bohaterów Walk o Przełęcz Dukielską w latach 1944-1945 w Dukli, w ośmioletnią Szkołę 
Podstawową im. Bohaterów Walk o Przełęcz Dukielską w latach 1944-1945 w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 



 
 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/267/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 
Jana Pawła II w Głojscach, w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Głojscach.  
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 13 radnych).  
 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/268/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 
Bohaterów Operacji Karpacko-Dukielskiej w Iwli, w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 
Bohaterów Operacji Karpacko-Dukielskiej w Iwli. 

 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 13 radnych).  
 
 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/269/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w 
Wietrznie, w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Wietrznie. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 13 radnych).  
 

 
U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/270/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Jasionce, w skład którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Jasionce. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 13 radnych).  
 

 Mając na uwadze kolejny projekt uchwały J. Marszał pytał, dlaczego w projekcie 
uchwały szkoła, która ma imię ,imię to nie jest uwzględnione.  
 Zastępca Burmistrza E. Wróbel wyjaśniła, że zespół szkół nie miał imienia, tylko 
szkoła podstawowa. 
Innych pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic kolejno poddawał pod głosowanie 
pozostałe uchwały z grupy uchwał w sprawie przekształcenia szkół. 
 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/271/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 



w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Łękach Dukielskich, w 
skład którego wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Łękach 
Dukielskich. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 13 radnych).  
 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/272/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Równem, w skład którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Równem. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych).  
 
 

U C H W A Ł Ę  Nr XLIII/273/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Publicznych w Tylawie, w skład którego 
wchodzi Szkoła Podstawowa i Gimnazjum, w Szkołę Podstawową w Tylawie. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych).  
 Następnie Skarbnik J. Bik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. Informowała, że źródło zmian dochodów zostało 
wskazane w treści uchwały, natomiast zmiany w planie wydatków przedstawiają się następująco: 
1. dział 010 – zabezpieczenie środków na wpłaty gmin na rzecz izb rolniczych /2% uzyskanych 
wpływów z podatku rolnego/ 
2. dział 400 – zwiększenie środków na dopłaty do 1 m  3 wody, 
3. dział 600 – zabezpieczenie środków na zadania z zakresu drogownictwa / bieżące naprawy i 
remonty, przebudowy, odśnieżanie /, zakup wiat przystankowych 
4. dział 630 – zabezpieczenie środków na zwiększone wydatki z tytułu budowy wieży widokowej na 
górze Cergowa 
5. dział 750 – zabezpieczenie środków na wydatki z tytułu mediów, opłat, zakupu usług 
transportowych – dotyczy zatrudnienia więźniów 
6. dział 754 – zabezpieczenie środków na zakupy w OSP 
7. dział 801 – przesunięcia środków w ramach zakupów oraz wynagrodzeń w oświacie 
8. dział 852 – zabezpieczenie środków na usługi opiekuńcze 
9. dział 854 – przesunięcie środków do działu 801 / dotyczy świetlic szkolnych / 
10. dział 901 - zwiększenie środków na dopłaty do 1 m 3 ścieków 
11. dział 921 – zabezpieczenie środków na renowacje nagrobków zabytkowych na cmentarzu w 
Dukli, prace archeologiczne i usługi na obiekcie komory celnej, dotację dla Ośrodka Kultury, 
dokumentację kosztorysową dla potrzeb rewitalizacji 
12. dział 926 – zabezpieczenie środków na zakup energii w MOSiR oraz modernizację siłowni. 
Pytań nie było.  
 J. Dembiczak przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów do przedłożonego 
projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

 



U C H W A Ł Y  Nr XLIII/274/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 
Uchwale podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 
 Następnie Skarbnik E. Wróbel omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Dukla wyjaśniając, że zmiany polegają na dostosowaniu planu 
dochodów i wydatków ujętych w podjętych uchwałach i zarządzeniach Burmistrza. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

U C H W A Ł Y  Nr XLIII/275/17 
Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla na 2017 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 
 Naczelnik Wydziału Gospodarczego P. Świder przedstawił uzasadnienie do kolejnego 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej ustalenia dopłaty do wybranych 
taryfowych grup odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych informując o konieczności podjęcia tejże 
uchwały, ponieważ zabrakło 4.000 zł na dopłaty do wody. 
 M. Folcik w zastępstwie Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów informował, że 
Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

 
U C H W A Ł Y  Nr XLIII/276/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej ustalenia dopłaty do wybranych taryfowych grup 
odbiorców usług wodno-kanalizacyjnych. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 14 radnych). 
 Następnie Skarbnik J. Bik informowała, że 21 czerwca br. Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązania na 2018 rok w kwocie 350.000 zł. Zaciągnięcie zobowiązania na rok 2018 
miało służyć pokryciu wydatków zadania inwestycyjnego pn "Budowa i modernizacja 
wielofunkcyjnych stref aktywności ruchowej i turystyki na terenie Gminy Dukla", które miało zostać 
dofinansowane ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki. Gmina Dukla nie wzięła udziału w 
ogłoszonym konkursie i żeby nie trzymać pieniędzy w budżecie na zadanie, które nie będzie 
realizowane w 2018 roku.  
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  

 
U C H W A Ł Y  Nr XLIII/277/17 

Rady Miejskiej w  D u k l i 
z dnia 28 września 2017 r. 

 
w sprawie uchylenia uchwały własnej dotyczącej zaciągnięcia zobowiązania na rok 2018. 



 
Uchwałę podjęto jednomyślnie (głosowało 13 radnych). 
 
Ad.9 
 Odpowiedzi na zapytania udzielał Burmistrz A. Bytnar. 
J. Marszałowi odpowiedział, że: 
- po doprecyzowaniu  tematu po sesji, skierowane zostanie wystąpienie do zarządcy drogi   
  o umieszczenie niezbędnych drogowskazów, 
- odnośnie łącznika obiecał, że myśli o tej drodze. Dodał, iż uważa, że Starosta w swojej wypowiedzi  
  się zagalopował, ponieważ rozmawia się o tej drodze i jest ona brana pod uwagę, 
- w trakcie spotkania z Kierownikiem A. Prajsnarem dokonano uzgodnień odnośnie zajęcia pasa  
  drogowego, a sprawa dotyczyła Lipowicy, gdzie GDDKiA weszła w drogę gminną rozkopując ją bez  
  wiedzy i zgody gminy. Rozmawiano też  o budowie kanalizacji deszczowej w Dukli, ponieważ woda  
  płynie drogą krajową, bo brakuje odwodnienia, niektóre studnie nie mają odpływu i myśli, że  
  GDDKiA jeszcze w tym roku położy nawierzchnię w Dukli od tartaku do skrzyżowania. 
  Prace mają być też prowadzone w Równem na długości 500 m od stacji paliw w kierunku Równego,  
  ale remont nawierzchni na drodze krajowej w Równem nie będzie prowadzony,  ponieważ GDDKiA  
  ma przekazany przez gminę  projekt na budowę chodników  i lewoskręt to najpierw musi być  
  wykonane to zadanie, żeby potem nie niszczyć nowo położonej nawierzchni. Dodał również, że  
  zgodnie z nowym  rozporządzeniem GDDKiA musi przemalować wszystkie bariery, nie mogą być  
  biało-czerwone tylko szaro popielate lub żółte, 
- gdyby były środki na remont budynku poczty w Równem, to dawno byłoby to już zrobione. Byłaby  
  szansa na pozyskanie środków zewnętrznych gdyby to był budynek użyteczności publicznej, a on  
  w całości ma charakter komercyjny. 
  Informował, że jest nabywca  na obiekt w Równem i ma pomysł na jego usprawnienie poprzez  
  rozbudowę i nie zamiaru najemców stamtąd wyrzucać. Wioska nic na tym nie straci, może jedynie  
  zyskać. 
B.Goczowi odpowiedział, że jak środki pozwolą, to być może oświetlenie uliczne w Barwinku 
zostanie dokończone. Odnośnie oświetlenia ulicznego w Zyndranowej informował, że w tym roku ze 
środków funduszu sołeckiego było realizowane to zadanie i pozostała tylko kwestia powieszenia 
samych opraw. Deklarował, że jeżeli środki pozwolą to być może uda się kilka lamp dowiesić.  
Nad apelem E. Kaczmarskiej-Więckowskiej o pomoc dla osób dotkniętych klęską żywiołową w 
Północnej Polsce można się pochylić na najbliższym posiedzeniu komisji, bo taką zbiórkę trzeba 
prawnie usankcjonować. Informował, że w tych sołectwach, gdzie środki z funduszu sołeckiego 
zostały przeznaczone na doprojektowanie i dobudowanie oświetlenia ulicznego: Mszanie, Zawadce 
Rymanowskiej i Głojscach prace są już na ukończeniu i zapewniał, że podjęte zostaną starania, aby 
prace wykonać, by środki nie przepadły. 
S. Bargiełowi odpowiedział, że ma dużo racji, dzieci mają plecaki przeciążone, ale rada takich 
kompetencji nie ma, żeby je odciążyć. 
B. Płóciennikowi odpowiedział, że spróbuje nawiązać kontakt z burmistrzem Kostrzynia celem 
rozeznania warunków przeznaczenia środków na profilaktykę antynowotworową. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic uzupełnił odpowiedź Burmistrza o wiedzę posiadaną na 
temat „łącznika” w Równem. Informował, że droga ta jest ujęta w wykazie dróg powodziowych jako 
jedna z trzech i Starostwo się zastanawia, którą z nich wybrać do remontu.  
E. Kaczmarskiej- Więckowskiej odpowiedział, że problem nie przestrzegania znaków zakazu 
dotyczących tonażu rozwiążą kamery i przyniosą dochód Marszałkowi Województwa 
Podkarpackiego. Deklarował, że zwróci się z tym pomysłem do Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
 
Ad.10 
 J. Dembiczak dziękował Policji za patrole , który doprowadziły do udrożnienia ulic Dukli. 
 A. Faustus zapraszał seniorów  na konferencję „Bezpieczny Senior”, która odbędzie się w dniu 
12 października 2017 r. w Cergowej. Informował, że takie same konferencje odbędą się w dniu 5 
października w Krempnej i 19 października w Szczawnem. 
Prosił sołtysów, aby po kilka osób z każdej miejscowości skierowali na to spotkanie. Zgłoszenia są 
przyjmowane do 6 października. 



 
 
Ad.11 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady A. Dziedzic zamknął 
XLIII sesję Rady Miejskiej w Dukli o godz. 1500 . 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 

 
 

 


